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Abstract 
         In this work, a proposed on-chip radio-frequency (RF) transformer design and 
layout technique is presented to achieve high magnetic coupling coefficient and 
low insertion loss by segmenting and interleaving wide primary and secondary 
metal traces. Additional advantage of such technique is the mitigation of proximity 
effect and current crowding. The proposed technique is verified and tested for a 
square transformer, with different segmentation structures, using EMSight 
simulator of Microwave Office 2007 (version 7.5) RF/Microwave software tools. 
By using this design and layout technique, the magnetic coupling coefficient 
improves from 0.49 to over 0.72 and lowers the minimum insertion loss from    
1.56 dB to 1.18 dB at 4.5 GHz center frequency. 
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  على الرقاقة راديوية التردد تقنية لتحسين اداء المحولات
  

  الخلاصة
صميم وتخطيط المحولات راديوية التردد علـى الرقاقـة   تقنية لت تم اقتراح هذا البحث في     

المسارات  وتداخل تجزئةادراج واطئة عن طريق عامل ترابط مغناطيسي عالي وخسائر ملتحقيق 
 ناقاتاختو المجاورةتخفيف تاثيرات  امكانيةهذه التقنية توفر . المعدنية الواسعة الابتدائية والثانوية

على محولات مربعة الشكل لتراكيب تجزئة مختلفة لتقنية المقترحة ا تم التحقق واختبار. التيارات
لتـردات الراديويـة   لالمتوفر مع الوسائل البرمجيـة    "EMSight"باستخدام برنامج المحاكاة  

باستخدام تقنية التصـميم   ).7.5الاصدار ( "Microwave Office 2007"  والموجات الدقيقة
وتخفيض ) 0.72(الى اعلى من ) 0.49( بط المغناطيسي منوالتخطيط هذه تم تحسين معامل الترا

    ).4.5GHz(مقداره  مركزي عند تردد ) dB 1.18(الى ) dB 1.56(خسائر الادراج الدنيا من 
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